

Redemption Instructions. Please read info below for instructions on how to redeem your Gift card. Redeem (use) Online Only at: <http://rentacargift.com> 1) Register an Account at <http://rentacargift.com> then click on Book Trip | Redeem 2) Search, Book or purchase based on your product needs. 3) Once you have selected the options that best suit your needs, enter the details of the person or all persons involved in the booking or product transaction 4) Proceed to the check-out page and copy and paste your eGift card code into the Redeem eGift card code box and click submit, proceed to agree to the T&Cs and click Order now to complete your booking & transaction, you will shortly receive a confirmation via email. 5) A maximum of 2 eGift card codes are permitted per transaction, if your basket value exceeds the value of the eGift cards you may pay the difference by using Visa, MasterCard or American Express. 6) RentacarGift gift cards have a 12 months expiration from issuance, except for residents in North America gift cards do not expire. Ireland expiration is 60 months and Australia & Germany which is 36 months, subject to local State & Country law and any required residual refund value for each State & Country, for full terms and conditions on currency and country of residence redemption requirements please visit <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> 7) All website content, customer service, tickets and eVouchers will be in English language. Gift cards & eVouchers cannot be exchanged or refunded. 8) For quick answers and any questions regarding Gift cards and best use, please visit <https://faqs.tripgift.com/>

ءءارق ىج ري .ءاءرئتسالا تاميل عت ءءارئتسالا .ءءىءهل اءتق اطب ءاءرئتسا ءىففىك لوح تاميل عت ىل ع لوصحلل ءانءا تامول عملا ع قوم ىل ع باسح لىج ستب مق 1) <http://rentacargift.com> ىل ع ل ع طق ف تنرتنل ا رب ع (م اءءتسالا) ءل اءانئسا ىرئتشا و اءءا ءءءبا 2) ءاءرئتسا اءل ءرءء ءل ع رءن ا مء <http://rentacargift.com> مق ءل ءءب كءا ءا ءبسا نء ىءل اءاراءىءل اءا ءءءا ءرءمب 3) كءءنم ءا ءا ءا ءا ل قءنا 4) ءارشل اءىل مع و اءءءا ءىف نىكراشملا صاءشال اءىمء و صاءشال اءى صاءفءل اءءءب زمر ءاءرئتسا عب رم ءىف كب صاءل اءىن و رءءكل اءل اءىءهل اءق اطب زمرق صل و ءس و ءورءل اءءفص ىل اءىل ع رءن و مءكءل اءل ءورءل اءىل ع ءق ف او مءل اب مق مءل اسر اءىل ع رءن و ءىن و رءءكل اءل اءىءهل اءق اطب 5) ءىن و رءءكل اءل اءىرءل ا رب ع اءىكأء اءىرق ىل قءل ءءس كءىل مءو كءءءل اءمءءسالا نآل اءل ط ءل س ءمىق ءنك اءا ءىل مع لك ءىف ءءء و ءىن و رءءكل اءل اءىءهل اءق اطب ءىرءل ءى صقأب ءم سى و اءىف م اءءءسا ب قرفل اءفءك نكمى ءىن و رءءكل اءل اءىءهل اءق اطب ءمىق زواءءء ءارشل ا 12 نوضء ءىف RentacarGift اءىءه ءاق اطب ءىءل صى ءءنء 6) سى رب سكا نكى رما و اءرءرءسا م ءىءل صى ءءنء ال ءىء ءىل ءمشل ا لكى رما ءىف نكسل اءانءءسا ب راءص اءل ءى راءء نم ارءش اءىن اءل و اءل رءءسا ءىفو ارءش 60 لال ءل اءل رى اءىف ءق اطبل اءىءل صى ءءنء .اىءهل اءق اطب ءبول طم ءىق بءم ءاءرئتسا ءمىق ءى و ءل ب و ءىل و لكلى ءىل ءملا نىن و اوقلل اءفو ارءش 36 لال ءل ءل ب بسء ءاءرئتسالا ءا ب ل طءم ءل ب و ءل مءل اءل و ءمكءل اءل ءورءل اءم ءىرءل ءل ب و ءىل و لكلى ءفاك مىءقء مءىس 7) <http://tripgift.com/info/terms-and-conditions.aspx> ءراىزى ءرى ءمءل اءل ءغلل اب ءىن و رءءكل اءل امءاسق و رفسل اركاءءو ءالمءل ءمءو ءىن و رءءكل اءل ءق و ملاءى و ءءم 8) ءءاءرئتسا و اءىن و رءءكل اءل امءاسق و اىءهل اءق اطب لىءبء نكمى ال .طقف ءىزىل ءنءل اءىل ءرى ءم اءءءءسا ل ءفأ و اىءهل اءق اطب لوح ءاراسفءسا ءى و كءل ءىسا ءل ع ءىرسل اءءا ءل ءراىز <https://faqs.tripgift.com/>